
Protokół nr 3|2Ot5

V! Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 27 maia 2015 roku

Stan Rady -t5, L4 osób obecnych, - 1 nieobecny (według zał. nr 1- listy obecności)

Spoza Rady udział wzięli:

1) Władysław Piątkowski- Wójt Gminy
2| Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy
3} Dominik Górecki -,,Nad Wisłą"
4) Jacek Pruszkowski- Zarząd Mazowieckiej lzby Rolniczej
5) Renata Ostatek - Sekretarz Gminy
6) Anna Kander- Mazowiecka lzba Rolnicza
7| Janusz Honory - Dyrektor ZGK

(wg załączonej listy obecności)

oraz sołtysi (według zał. nr 3 - listy obecności)

Pkt.1

Pan Bogusław Sikorski - Przewodniczący Rady Gminy rozpocząl Vl Sesję Rady Gminy, powitał gości
i radnych, stwierdzil quorum oraz odczytał proponowany porządek obrad:

1) Otwarcie obrad.

2| Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4| Podjęcie uchwał w sprawie:
a) Zmian w budżecie gminy na 2014 rok,

b) Wystąpienia ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Kraina Kwitnących Sadów"
c) Przystąpienia Gminy Belsk Duży do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania ,,WszYscy

RAZEM"

d) Nabycia przez Gminę Belsk Duży w drodze licytacji komorniczej działki gruntu położonej w
obrębie Jarochy gmina Belsk Duży

5) Sprawozdanie Wójta Gminy z działalnościod ostatniej sesji.
6) lnformacja o stanie realizacjiwniosków i interpelacjiz poprzednich sesji.
7) Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez wójta.
8) Zapytania iwolne wnioski.

9) Zamknięcie obrad.

Pkt.2

Rada przyjęła jednogłośnie proponowany porządek obrad.

Pkt.3

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z V Sesji Rady Gminy.



Pkt. 4 a)

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniami.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową gminy na 2015 rok.

Uchwała Nr Vll35/2015.

Pkt.4 b)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały wrczz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa
Działania ,,Kraina Kwitnących Sadów". Uchwała Nr Vl/36/2015

Pkt 4. c)

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Belsk Duży do
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania,,WSZYSCY RAZEM" Uchwała Nrvll37/2ot5

Pkt.4 d)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w nabycia przez Gminę Belsk Duży w drodze licytacji
komorniczej działkigruntu położonej w obrębie Jarochy gmina Belsk Duży. Uchwała Nr Vl/38/2015.

Pkt.5 i 6

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Od ostatniej sesji minęło niewiele czasu. Wiem, że byĘ paragrafy wydatków dyskutowane na

komisjach, jeśli są jakieś pytania w dziale 750 to służę odpowiedziami na nie. Od razu proszę o
pytania skąd się wzięĘ pieniądze unijne w gminie, jakie były starania podjęte, kto za tym chodził,
wtedy będziemy rozmawiać uczciwie. Do tej pory starałem się, że środki na osoby pracujące na

krótkotrwałe umowy w urzędzie mieć z zewnątrz. Pracuje w urzędzie tyle osób co w poprzednich
kadencjach, ale proszę zastanowić się ile było robione kiedyś, a ile jest teraz robione. Jesteśmy na

ukończeniu ze sprawami z 2014 roku gdzie naprawdę było zrobione bardzo dużo. Mówiłem, ze rok
201,5 nie jest rokiem bogatym, nie ma pola do popisu z wydawaniem dużych pieniędzy. W tym
tygodniu był odbiór przez nadzór budowlany oczyszczalni ścieków. Jak już tam się obrobią ze
wszystkim warto byłoby, by radni się tam pojawili, obeszli to i by ktoś wam opowiedział jak to działa,
jaka to była inwestycja i jakie ona ma znaczenie dla gminy. Wczoraj zakończono stawianie
transformatora, który będzie zasilał tą oczyszczalnię. Z tego będzie zasilana hala sportowa i

oczyszczalnia. Zakończona zostala budowa drogi Modrzewina - Belsk Mały. Rozstrzygnięto przetarg

drogi na Skowronkach. Firma, która wygrała Wilczogórę, to przegrała Skowronki iStrabag będzie robił
tą drogę na Skowronkach. Zaczynamy wożenie kamienia na drogi, będziemy wozić alfabetycznie wg
miejscowoŚci na naszym terenie. Zobaczymy co będzie jak już rozwieziemy wszystko, jak się jakieś
pieniądze zresztują to będzie możliwość dowiezienia jeszcze grysu. Remonty cząstkowe - już jest
podpisana umowa i lada moment powinni wejść na roboty. Będzie to pod nadzorem. oznakowanie



miejscowości- na Łęczeszycach były kierowane wnioski, by zrobić porządek z numeracją. Nasze wsie
są rozrzucone i słuszny jest ten pomyst by zrobić numerację w ciągach drogowych. Jest już zrobiony
projekt na 2 miejscowoŚci i na komisji rolnictwa zastanowimy się jak wybrnąć z tej sytuacji na terenie
całej gminy. Ustawowo jest to nierozwiązane, ale widzę, że jest taka potrzeba na wsiach, które są

rozrzucone i będziemy sukcesywnie to robić. Na komisjach była rozmowa o Starej Wsi. Jak był
tworzony budżet na 2015 to gdyby on był realnie zamknięty to były duże oszczędności poczynione na

wydatkach stałych jakie były po inne lata. Teraz te wydatki wróciły. Były robione projekty, powinien
byĆ zaprojektowany parking, chodnik, droga dojazdowa co stało na przeszkodzie. Ale trudno było
wydusiĆ na to pieniądze, ale jak się coś od razu nie zrobi to potem to wraca i drożej kosztuje. Staramy
się obdzielać te wolne środki na wszystkie miejscowości. W tym roku nie poszalejemy z pieniędzmi
tak jak w zeszłym. Moim obowiązkiem jest zapewnić dochody dla gminy, w następnych latach nie
będzie takich problemów z pieniędzmi jak w tym roku. Będziemy wtedy o konkretach rozmawiać co
zrobiĆ. W połowie lipca będziemy mielijasną sytuację finansową, które dotacje zejdą do gminy, które
zwroty unijne zejdą do gminy ijakie pieniądze uda się odzyskać. Jeśli się chce wójtowi obniżyć pensję

to trzeba najpierw o tym poczytać, ustawa nie daje takiej możliwości. Jest to dla mnie przykra rzecz,
Że rada nie może mi obniżyć pensji. Można wybrać wójta, który będzie pracowal za darmo. W tej
radzie nie widzę problemów, żebyśmy nie wykonywali tego co obiecaliście państwo swoim
mieszkańcom, tylko proszę o cierpliwość. Wczoraj miałem posiedzenie komisji rewizyjnej Związku
Natura. Ustawa nie może pod stołem wyznaczać kto może odbierać śmieci, Może od was kupić każda
firma, która dostaje zezwolenie z gminy. Bardzo sprytnie pomyślana jest ta ustawa. Musimy dbać o to
by wszyscy ,którzy wytwarzają odpady by zgłosili deklaracje, wtedy będzie więcej płatników. Z
równaniem tych cen zostali ukarani Ci, co uczciwie segregują. W tej chwili związek jako organizacja
samorządowa nie ma jeszcze opracowanego systemu ewidencji odbioru śmieci. Wszystko sprowadza
się do tego by Polaka zmusić do tego by nie kombinował. Można to jedynie zrobić kodowaniem
worków idostawców śmieci, ale są to procedury i koszty duże.

Pkt.7

Pan Bogusław Sikorski

1. Oznakowanie kierunkowe w miejscowościach- moja prośba by na stronie internetowej gminy

umieŚciĆ informację i przypomnienie o obowiązku oznakowania posesji przez każdego mieszkańca,

bo oznakowanie kierunkowe niewiele da jak pojedyncze domy nie będą miaĘ numerów widocznych.

2. Wspomniał Pan wójt na ostatnich sesjach, ze możemy odzyskać trochę pieniędzy na teren
przekazany na rzecz MZD, ale chyba tylko w takiej postaci, że będzie jakaś inwestycja, prosiłbym by
próbował Pan forsować temat połączenia centrum Belska wzdłuż drogi725 z planowanym terenem
rekreacyjnym nad zalewem w Belsku.

3. Kwestia drugiego budynku w Starej Wsi, jak się sprawa przedstawia z pozwoleniami na budowę?

Pan Witczak Krzysztof

1.W Małej Wsijest były punkt skupu koło spółdzielni ogrodniczej, dziczeje ten plac, proponowałbym

by spróbować coś zrobić z tym terenem by go zagospodarować.

pan Gieleciński Mariusz



1. Odniosę się do wypowiedzi Pana wójta w dziale 750 w sprawie pracowników. Przypuszczam, ze

chodziło o mnie. Niestety są komisje, na komisjach każdy może pytać, po to one są, by domagać się
wyjaśnienia. Mam uwagi odnośnie swobody wypowiedzi na komisji rolnictwa, odsyłam do art. 54
Konstytucji RP - ,,Każdemu zapewnia się wolność wyrażania swoich poglądów oraz pozyskiwania i

rozpowszechniania informacji". Zwracam się z prośbą na przyszłość o nie blokowanie swobody
wypowiedzi.

2.Chciałem zgłosić incydent jaki miał miejsce na drodze Maciejówka - Długowola - jechała matka z

dzieckiem samochodem, na ostrej krawędzi betonowej przecięła oponę, opony były na gwarancji, na

szczęście jechała wolno, edy by jechała szybciej być może doszłoby do uszczerbku na zdrowiu.

3.Jakijest nabór wniosków po gradobiciu zeszłotygodniowym w moim okręgu?

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Jestem zdania że komisje są od tego by takie rzeczy mówić. Dobrze, ze ktoś o to zapyta to wtedy się
wyjaśni to rzecz wygląda inaczej. Przy konstrukcji budżetu poprzednia rada o tym dobrze wiedziała,

że byĘ etaty i ktoś kto mówi, że będzie redukował etaty to tumani ludzl. Zgadzam się z Panem, że te
sprawy wzbudzają emocje. Nie spotkałem się nigdy z tym, by zatrudnił mnie mój przeciwnik. Nie

kierowałem się nigdy w swojej pracy zemstą polityczną, świadczą o tym ludzie pracujący w urzędzie.

Ci pracownicy pracujący w gminie zmienili sposób podejścia do pracy. Ktoś tą pracę samorządową
musi wykonywać. Nam się udało zmienić to, by zaangażowanie sołtysów się zwiększyło. W
poniedziałek przyjechało radio PLUS, które nagrywało program o aktywności gminy Belsk. Na

Mazowszu jesteśmy jedną gminą, która ma tak dużą aktywność. W gminie została wykonana duża

robota iproszę zauważyć, ze ktoś to musiał zrobić. Urząd ma służyć ludziom ipracę w nim musi ktoś

zrobić. Kiedyś sprawy dróg w ogóle nie były koordynowane. Wyjmowało się drogę z kapelusza,
głosowało się i ona była robiona. Ja jako wójt swoich pracowników nie będę krytykował. W Starej

Wsi powinien być etat świetlicowy. Skoro jest powołana placówka oświatowa, to jest to na mieniu
gminy i powinna być za to odpowiedzialna osoba. Powinna być osoba, która tym dzieciom wyda piłki,

gry, włączy czy wyłączy telewizor, zobaczy czy wokół nic się nie dzieje. Jak ja bym państwu

przedstawił ile kosztuje etat z prawdziwego zdarzenia opiekuna świetlicy, to są to koszty rzędu 80000
zł i przez żadną komisję by to nie przeszło. Ja będę tych etatów bronił. Jest to teraz nazywane

funduszem płac. Mało kto wie z państwa, że na gminie spoczywają obowiązki jakich my nie

wykonujemy. Poprzednia rada uchwaliła 2 pełne etaty dla pełnomocnika wójta do spraw przemocy

w rodzinie. Ona ma mieć rozeznanie w patologii w rodzinie. My tego nie robimy, przyjechała

telewizja, żeby pokazać że w Belsku jest problem przemocy w rodzinie. 2 lata minęły i nikt się nie pyta

wójta gdzie jest ten pełnomocnik. Tego etatu w tamtym roku nie wykorzystałem. Oszczędności na

funduszu płac poszĘ w nadwyżkę budżetową. Możecie mieć oddzielne zdanie. Prowadzona przeze

mnie polityka zatrudnienia to polityka którą wykonuję jak najlepiej potrafię. To o co poprosiłem rade

to po to, by urząd jakoś funkcjonował. Musi być osoba która wyjdzie i zapyta kogo pan szuka, ona
przytnie krzaki, naprawi umywalkę jak cieknie, większe pieniądze szły do ludzi jako płace i się nic nie

robiło. lm o więcej sprawach będziemy mówić na komisjach, tym lepiej będzie się nam pracowało.

Zaskakiwanie mnie na komisjach to będzie trudna sprawa. Jest ustawa o informacji publicznej,

każdego ona obowiązuje, jeżeli ktoś się chce dowiedzieć to proszę nie przychodzić mi do urzędników i

wyciągać od nich papiery i jeśli ktoś ma jaką sprawę, to w formie albo interpelacji na sesji albo w
formie druku proszę o taką informacje wystąpić. Jeśli chodzi o gradobicia - dostaliście państwo



informacje jaka jest procedura. Proszę nie odwracać sytuacji, gmina nie będzie wydzwaniać do
rolnika i pytaĆ o klęskę. Rolnik musi sam takie incydenty zgłaszać, Zglasza wniosek do gminy, że
stwierdził szkodę. Wchodzi w to deszcz nawalny, huragan, gradobicie i przymrozki. Wczoraj byłem na
sPotkaniu u starosty. Oficjalnie stanowisko kryzysowego zarządzania mieści się w straży. Zespół
kryzYsowy powołuje wojewoda i znajduje się on w starostwie. My to przesyłamy do starostwa w
Grójcu. Starostwo zbiera te wnioski, a ludziom leci czas, jeżeli uzbierają się one to obowiązkiem
starostwa jest zbadaĆ czy wystąpił stan klęski żywiołowej. Jeżeli się okaże, że gmina będzie objętą
klęską Żywiołową, wtedy wojewoda występuje do mnie o przedstawienie kandydatów do komisji
szacującej szkody. W takiej komisji może być przedstawiciel lzb Rolniczych, ODR-u obowiązkowo z
Wyksztalceniem wyższym rolniczym i przedstawiciel Urzędu Gminy z wykształceniem rolniczym. Ja
takie 3 osoby podaje do Wojewody, on mi zatwierdza komisje i te osoby idą w teren i szacują szkody.
Podniósł się próg wszystkich szkód z 30 do 70%, Wójt nie powołuje komisji, nie koordynuje. Moim
jedynym obowiązkiem jaki musze wykonać to jest zgłoszenie do powiatu, że wystąpiła szkoda i w
wypadku uznania Belsk za teren klęski podanie kandydatów do komisji. Tak jest od lutego tego roku
jak zmieniła się ustawa. Ona jeszcze wszystkiego nie uporządkowała, bo nadaljest mętnie o tym kto
kogo powiadamia. Roi się w gminie od zadań, które spadają na nas raz na kwartał i nie ma na nie
finansowania. Ruszamy z remontami cząstkowymi i uczulę Pana Kępkę by podjechał na tą drogę.
JeŚli chodzi o ten grunt w Skowronkach to będziemy nad tym dyskutować. Moja misja w sprawie
drogi728już się zakończyła. Najbardziej boleśnie remont tej drogi przeżył Odrzywołek. Uchwałą rady
w poprzedniej kadencji rada zrezygnowała z pieniędzy jakie zajął nam MZD pod drogę. przy budowie
okazało się, Że tych terenów będzie wziętych dużo więcej. Część pieniędzy z tego tytuły zostało w
zeszłYm roku zainwestowane w drogi gminne. Chcemy te pieniądze jeszcze przeznaczyć na
dokumentację oŚwietlenia newralgicznych punktów na drodze 728. Nie chodzi tylko o Łęczeszyce i o
wYjazd ze Skowronek. Mimo, że są chodnikito przynajmniej tam gdzie będą przejścia dla pieszych to
musimy to oŚwietliĆ. W centrum Belska i w kierunku Lewiczyna nie mamy żadnych wolnych działek.
Teren przy koŚciele należy do MZD. Po zakończeniu inwestycji będziemy rozmawialio przejęciu części
gruntów, które byĘ dane wtedy na potrzeby budowy ronda , że wrócą z powrotem do gminy Belsk i

będziemy starali się to wykorzystać. Największymi naszymi kłopotamijest to, że mamy drogi gminne
nie na swoich terenach. Każdy z mieszkańców który wie, że ma drogę na swoim gruncie i to nie
uregulowaną, ma prawo powiedzieĆ, że tą drogę zabiera, ale podejrzewam, że u nas takiej akcji nie
będzie. Musimy mieĆ przygotowane wyniesienie stanów prawnych na gruncie, ale są to duże

Pieniądze. Będziemy to robić tam gdzie będzie państwa decyzja gdzie robimy asfaltowanie drogi.
Stara WieŚ - budynek socjalny, zaczęliśmy budowę, dali nam pieniądze na dofinansowanie w Banku
GosPodarstwa Krajowego, dadzą nam na drugi, ale musimy oddać do użytku ten pierwszy. W umowie
jest napisane, że jeżeli inwestor posiada kłopoty, to Bank dający dotację jest zobowiązany by

PrzyjechaĆ i rozwiązaĆ te problemy np. z odbiorem budynku w ramach tych pieniędzy które mają. U

nas jest problem tego typu, że czekamy na pozwolenie na wybudowanie linii wodociągowej od

Przedszkola do osiedla i linii kanalizacyjnej od przepompowni do domów socjalnych. Jest to bardzo
sPecyficzne budownictwo, zaostrzone są przepisy i są trudności. Ponieważ Pan Borzewski - właściciel
gruntów w Starej wsi blokował nam inwestycje to w lipcu ubiegłego roku musieliśmy zmienić
dokumentację iwybudowaĆ2 małe zbiorniki retencyjne na wody opadowe z rynien tych 4 domów iz
chodników i drogi. Tam będzie separator i woda ta będzie wsiąkała w ziemię. Straciliśmy przez to
ponad rok czasu. Teraz została zmieniona cala dokumentacja jeśli chodzi o Starą Wieś. Na dniach
Starostwo powinno wydać nam pozwolenie. Myślę, że najpóźniej w sierpniu wejdziemy na budowę z
tym. PołoŻymy te 100 metrów rur i zgłosimy to do odbioru. W Belsku jest kilka wsi, przez które



przebiega kanalizacja i są osoby, które się do niej nie podłączyły. Wypuszczają szambo albo na drogę,
albo do rowu przy stawie. Nikt w gminie przez tyle lat w myśl tej ustawy, która tego zabrania, nie
zmusił ich do podłączenia się do kanalizacji. Gmina 2 razy wzywa taka osobę, jeśli ta osoba się nie
zgłosi, gmina to robi ze spec ustawy i obciąża mieszkańca kosztami. Są pieniądze przeznaczone na

budowę nowego budynku komunalnego, ale póki nie będzie odebrany ten zaczęty i nie zamieszkają
tam mieszkańcy, to nie zaczniemy nowego. Nauczeni doświadczeniem nie będziemy tego
przyspieszaĆ. Jak tylko starostwo da pozwolenie na budowę to pieniądze są, robimy przetarg i

ruszamy z tym. Ja przygotuje regulamin przyznawania, udostępniania mieszkań socjalnych,

komunalnych w imieniu gminy, by nie było obaw, że nieodpowiednia osoba dostała mieszkanie.

Przedstawię to radzie i po dyskusji poproszę by rada to zatwierdziła, powołamy komisje i ona będzie

decydowała o tym.

Pkt.8

pan stanisław wiechowski

Mam zestawienie wszystkich danych ile grysu i żwiru jest przyznane na każda miejscowość. Zwiru
przydzielono 98 wywrotek. Grys 57 wywrotek.

pan Jacek pruszkowski

W niedzielę są wybory do izby rolniczej, proszę sołtysów o informowanie mieszkańców by przyszli na

głosowanie. PROW 126 wszystko już jest zatwierdzone z wyjątkiem kontroli działalności agencji w
niektórych działaniach. Jeżeli chodzi o szacowanie strat - PROW 126 się zmieni, trzeba mieć to na

uwadze. Szacowania trzeba zrobić, wszystko zależy od wojewody czy zatwierdzi on to jako klęskę,
Jadąc w kierunku wiaduktu przy E7 widać znaczne szkody spowodowane przez grad. Nie widziałem
start na małych związkach, 2 godziny po gradzie leżały jeszcze gradziny większe od gołębiego jajka.

Cały czas lzba Rolnicza jest do wykorzystania jeśli chodzi o komisje. Jeżeli będą problemy to można za
poŚrednictwem lzby wnieść interwencję do wojewody. Trzeba zdawać sobie sprawę z tego, że już nie
będą to tak łatwe do zdobycia pieniądze, Zeby uzyskać te pieniądze strata musi być wyszacowana
strata w Środkach trwałych, do tej pory było to 10000 zl,teraz refundacja będzie 8O%o, ale muszą to
zatwierdzić. Jeszcze trzeba sobie zdawać sprawę z tego, ze jest kolejka z poprzedniego roku do tego
PROW-u. Należy zdawać sobie sprawę z tego, że te pieniądze nie będą łatwo dostępne. Najlepiej,
żeby sołtys powiadomił gminę, a wnioski należy składać indywidualnie i proszę sołtysów by

dopilnowali tego, by mieszkańcy o tej procedurze wiedzieli. W Belsku nikt oprócz nas dwóch osób
kandydujących nie zgłosił się do wyborów. Zachęcam do zainteresowania się tym. Zachęcam do
kontaktu ze mną, mój telefon jest ogólnie dostępny.

Pan Jakubczak Zbigniew

Czy można sobie tablice z numerem domów zamówić indywidualnie? W mojej miejscowości był grad i

jak przyszliśmy z mieszkańcami do gminy to okazało się, że samo zgłoszenie na początek wystarczy.

pani korzenko Bożenna

Droga do logistyki od początku była źle poprowadzona, Pan Rup kazał postawić sobie barierkę by nikt

mu nie wjeżdżał na pole. Podziękować chciałam wójtowi i radzie za drogę zrobioną na Wilczogórze.
Droga ta jest zrobiona bardzo dobrze.



Pan Zakrzewski Bogdan

Jeżeli będzie robiona droga do Budzika, to ja rezygnuje z tego tłucznia, niech ktoś inny skorzysta.
Tłuczeń pod drogę musi być wykorygowany, bo on pójdzie albo do rowu albo w pole.

pan wiechowski stanisław

Komisja rolnictwa jest od tego by ustalić kolejność budowy dróg. Każdy radny ma prawo zgłosić drogę
do robienia na jego okręgu. Droga o której pan mówijest umieszczona w raporcie ijest wiadomo, że
ona jest do zrobienia. Ja nie jestem w stanie określić tego, która droga i kiedy będzie robiona. Rola
radnego, a nie sołtysa jest tu nam zgłaszać drogę. Takich dróg na terenie gminy jest dużo. Wchodzimy
w taki etap, że za wszelką cenę robić, ale trzeba ratować te drogi, które nam padną.

Pan Zakrzewski Bogdan

Ja nie nakazuje jakie drogi ma pan robić, tylko zapytałem. W takim razie ja nie będę zabierał głosu
więcej tylko będę odwoływał się do pani radnej z mojego okręgu.

Pan Łubiński Mirosław

Chciałbym zapytać o te wodociągi jakie tam są czy te zawory od mieszkań będą konserwowane,
hydrant o ujęciu wody w lesie w Łęczeszycach przy stacji uzdatniania wody? Dojazdowa droga do
Wólki by postawić tam znak zakaz wjazdu powyżej 5 ton.

Pan HonoryJanusz

Hydrant przy suwie w Łęczeszycach - nie ma tam hydrantu. Hydrant przy Wólce musze sprawdzić,
zawory - kiedyŚ zaworów nie bylo, nawiertka była i koniec, a teraz jak robimy remonty to
wymieniamy je i wszędzie wstawiana jest dodatkowa zasuwka.

Pan Adamczyk Andrzej

Na ile lat taka linia może być użytkowania?

Pan Honory Janusz

Co najmniej 50lat.

pan Radecki stanisław

Czego dotyczy ta informacja wywieszona na tablicach ogłoszeń i na stronie urzędu odnośnie zmian w
Odrzywołku?

Pan wójt Władysław Piątkowski

Nie znam sprawy, ale się dowiem i pana poinformuje. Do sottysa z Oczesał - tyle lat pan czekał ze
schetynówkę ze Skurowa do Gościńca, proszę teraz o odrobinę uczciwości. Doczekał się Pan
porządnego kawałka drogi. Obiecałem drogę do pana Budzika i rada zrobiła tą drogę, warto o tym
pamiętaĆ. Trzeba poczekaĆ na resztę, jest rada, są komisje i będziemy się starali robić po kolei
wszystkie drogi.



Pan Szepietowski Władysław

Kiedy będzie zaczęta przebudowa rowu od Pana Podoby i za stawem w Łęczeszycach?

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Ja na ostatniej sesji mówiłem, że to są wszystko procedury. Rok czasu trwało zrobienie dokumentacji
na rowy i na staw. Czyszczenie rowu pomiędzy Panem Podobą, a stawem nie jest kompetencją
gminy. Nikt w tej gminie nigdy tego rowu nie chciał robić, ja chciałem wam pomóc i się wpakowałem
w to. Nie jest to zadanie gminy, pozwolenie wodnoprawne na którym Pan Podoba od 10 lat
funkcjonuje ma zapisane, że w jego obowiązkach jest konserwowanie tego rowu. Na dzień dzisiejszy
mamy pozwolenie wodnoprawne na inwestycje remontową pt. staw w Łęczeszycach. Powinna zrobić
to spółka wodnoprawna razem z Panem Podobą. Mamy zgodę starostwa by pod szyldem gminy
wyczyŚciĆ oba rowy, Tam jest napisane jaka jest długość rowu., zaangażowane jest w to ponad 40
mieszkańców. Złożyliśmy wniosek o dotacje na wyczyszczenie rowu do WFOŚ|GW i na pożyczkę

umarzalną na staw, bo nie możemy na to dostać dotacji, tylko pożyczkę, jaką nam kiedyś umorzą.
Kosztorys inwestorski na staw to 322.000 zł, kosztorys na rowy 223.00O zł . Ten pomysł potrzebuje z

budżetu 550.000 zl. Z tego więcej jak połowę nam oddadzą, ale zanim to zrobią to musimy
zainwestowaĆ. Sprawa trafia na komisje, radni zgłaszają projekty, wskazują źrodlo finansowania,
ogłaszamy przetarg i będzie to realizowane. Nikt nie powie panu, że to nie będzie robione,. Mój
obowiązek jest taki, by jakoś to finansowanie zbilansować. Tą inwestycję trzeba przygotować w
sensie zbilansowania finansowego. Proszę poinformować mieszkańców, że sprawa jest w toku.

pan Jacek pruszkowski

rado@mir.pl telefon: 483636362, 483636372 są to kontakty z Oddziału Radomskiego Mazowieckiej
lzby Rolniczej i proszę by z jakimiś wątpliwościami się do nich zgłaszać, wielu rolników już z tego
skorzystało.

Pkt. 9

Pan Bogusław Sikorski podziękował wszystkim za przybycie zakończył obrady Vl Sesji Rady Gminy.

Sesja trwała od godz. 10.10 do 13.30

Na tym protokół zakończono.
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